
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2021-03-31 kl 19.00 Digitalt möte via Messenger 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Malin Andersson, Susanne 

Wilén & Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

 Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

Återkoppling föregående protokoll:  

1.Tony meddelar att för F10/11 blir det ett samarbete med SMÅ IF då de också har samma situation 

som vi med för få spelare. Från HOIF är ledarna Henrik Carlsson och Jimmy Södergren. De kommer 

att spela 7 mot 7 och träningar/matcher ska fördelas lika på Odenvallen och Tingstadsvallen. Det 

finns goda förutsättningar för att det här blir bra för tjejerna.  

2.”Pepp-brevet” som skulle skrivas var i stort sett färdigt men sedan kom det datorhaveri emellan.  

§3 Skrivelser och rapporter 

Johan, Jenny, Pernilla och Helena rapporterar om vad som sades på årsmötet. Tony mailar ut ett 

förslag på hur ekonomin eventuellt ska skötas framöver i sektionerna.  

§4 Konstituera sektionen 

Ordförande: Tony Olsson; sammankallande, kontakt SISU, stadium, domaransvarig. 

Vice ordförande: Malin Andersson. 

Sekreterare: Helena Hiltunen. 

Ledamot: Johan Stannisson; ansvarig FOGIS, domaransvarig. 

Ledamot: Jenny Stannisson; domaransvarig. 

Ledamot: Susanne Wilén. 

Ledamot: Pernilla Tegin. 

 

(Ekonomiansvarig, förslag från huvudstyrelsen, ej bestämt än) 

Vi är fler domaransvariga då uppdraget är krävande – det kan vara svårt med att det blir förhinder för 

någon, det flyter inte alltid på, det behöver vara rättvis fördelning bland domarna, matcher flyttas 

osv.  



§4 Ekonomi och försäljning 

Vilket klädpaket ska vi sälja – Sockgrossisten, Newbody eller Ravelli? Vi enas om Newbody. Pernilla 

tar kontakt med Newbody om att vi vill starta en försäljning, hon beställer hem 140 kataloger. Även 

damlaget ska vara med. Start sista måndagen i april och sedan försäljning 4 veckor framåt.  

§5 Övriga frågor 

Domarutbildning – Tony har ställt fråga till Camilla på SISU om vi kan dra ihop ungdomarna igen fast 

till en digital utbildning. Vid utbildningstillfället är det bra om vi kan informera ungdomarna om att 

det är viktigt att ge snabba besked till domaransvarig i sektionen om de kan döma eller inte.   

Vi hör oss för vilka ungdomar som kan tänkas döma igen. De som är aktuella är de födda 08 och 

äldre.  

Johan berättar att Jonas Persson kontaktat honom. Jonas är i startgropar att starta förmedling av 

målvaktsutrustning – är vi intresserade av att se hans produkter? I sådant fall kan han komma ut och 

visa. Tony kollar med stadium om det är ok och sedan återkopplar Johan till Jonas.  

§6 Nästa möte 

Nästa möte blir den 26 april kl 18.30. Preliminärt digitalt eller vid fint väder ses vi utomhus. Om det 

blir ett digitalt möte överväger vi att ses via Teams istället för som nu via Messenger då det 

sistnämnda fungerar si så där. 

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


